
1 

 

Protokół nr 62/2023 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

Protokół nr 70/2023 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

12  czerwca 2023r. 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki w związku z tematyką posiedzenia obradowała wspólnie 

z Komisją ds. Społecznych i Oświatowych. 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Stanowisko w sprawie raportu o stanie gminy Santok za rok 2022.   

4. Informacja o stanie mienia komunalnego.  

5. Informacja o ściągalności opłat za lokale mieszkalne za rok 2022.   

6. Stanowisko w sprawie wykonania budżetu gminy za 2022 rok, w tym informacja na 

temat opłat lokalnych, umorzeń podatków ich ściągalności oraz wykonanie budżetu 

oświaty przez poszczególne jednostki.  

7. Stanowisko do uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Santok na lata 

20232030 (projekt 4).  

8. Stanowisko do uchwały w sprawie współdziałania celem realizacji Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Gorzowa 

Wielkopolskiego (projekt 5).  

9. Stanowisko do uchwały w sprawie „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Santok na lata 2023-2032 – aktualizacja” 

(projekt 6).  

10. Stanowisko do uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Santok w 

roku 2023 (projekt 7).  

11. Stanowisko do uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Gorzowskiego realizacji 

zadnia pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1351F na odcinku ok. 265 m w 

miejscowości Stare Polichno” (projekt 8).  

12. Stanowisko do uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Janczewo 

(projekt 9).  

13. Stanowisko do uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Płomykowo 

(projekt 10).  

14. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Santok na lata 2023-2043 (projekt 11).  

15. Stanowisko do pisma z dnia 24.04.2023r. EMERIX INVESTMENTS Sp. z o.o. dot. 

transportu dzieci.  

16. Wolne wnioski i zapytania.  

17. Zakończenie posiedzenia.  

 

 

Ad.1  

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner o godz. 1205 dokonał 

otwarcia posiedzenia wspólnej komisji witając wszystkich przybyłych. Komisja Budżetu  

i Gospodarki uczestniczyła w 7 osobowym składzie (nieobecna Radna Irena Furmańska oraz 

Krystyna Podsiadło). Komisja ds. Społecznych i Oświatowych uczestniczyła w 8 osobowym 

składzie (nieobecna Radna Krystyna Podsiadło). Spoza Komisji udział wzięli: Wójt Gminy 

Paweł Pisarek, Z-ca Wójta Damian Kochmański, Sekretarz Krzysztof Karwatowicz, Skarbnik 

Andrzej Szymczak, Przewodnicząca Rady Renata Nowosad, Dyrektor CKiR Sylwia 

Dobrzyńska, Kierownik ROA Alicja Cierach, Kierownik RRG Bogumiła Popkowska, 

Kierownik OPS Anita Łukowiak, Kierownik ŚDS Jowita Leszkiewicz, Kierownik GZUK 

Łukasz Bak, Kierownik RBF Marzanna Kuziak,  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Ireneusz Kucner zaproponował siebie, jako osobę prowadzącą 

posiedzenie Komisji. 

Komisje w drodze głosowania wybrały Przewodniczącego Komisji Budżetu i 

Gospodarki Ireneusza Kucnera na osobę prowadzącą posiedzenie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula– za 

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad.2 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wójt  złożył wniosek o zmianę w porządku posiedzenia polegającą na dodaniu uchwały  

w sprawie przystąpienia rozporządzenia zmian studium uwarunkowań zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Santok w miejscowości Janczewo. 
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Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie proponowaną zmianę. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula– za 

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad.3  

Stanowisko w sprawie raportu o stanie gminy Santok za rok 2022. 

 

Raport omówił Sekretarz. 

 

Radna Daria Kaźmierczak oznajmiła, że miała okazję po raz pierwszy spotkać się z takim 

raportem i dobrze by było aby trafił on do największego grona. Zwróciła się z prośbą  

o poprawienie błędu w obliczeniu budżetu sołeckiego. 

 

Kierownik ROA Alicja Cierach oznajmiła, iż zostanie to poprawione.  

 

Radna Daria Kaźmierczak zwróciła się z pytaniem, co się dzieje z budżetem sołeckim czy 

przechodzi on na kolejne lata,  czy te środki przepadają. 

 

Sekretarz odpowiedział, że zgodnie z ustawą o funduszu sołeckim środki, które nie zostaną 

wykorzystane zostają w urzędzie gminy i nie są przekazywane do wykorzystania na kolejny 

rok. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedstawiony raport o stanie gminy za rok 

2022. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 
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1. Tadeusz Boczula– za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Renata Szostak - za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad.4  

Informacja o stanie mienia komunalnego.  

 

Informacje omówiła Kierownik Referatu RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, czy na zadłużenie danego mieszkania ma 

wpływ ma wpływ jego metraż , czy małe są też zadłużone. 

 

Kierownik Referatu RRG Bogumiła Popkowska udzieliła odpowiedzi, że małe mieszkania 

też są zadłużone. Zadłużenie zależy od tego, co wchodziło w skład mieszkania i jak długo 

trwa proces zadłużania. Na razie przedstawiono Państwu informacje o stanie mienia 

komunalnego, a nie o zadłużeniu. Opłata za mieszkanie jest zależna do metrażu, dlatego 

zadłużenie również od tego zależy. 

  

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, czy była inicjatywa zamiany mieszkań  

z większego na mniejsze. 

 

Kierownik Referatu RRG Bogumiła Popkowska odpowiedziała, że nie było takiej 

inicjatywy oraz wniosków, została do tych mieszkań powołana Komisja do Spraw 

Mieszkaniowych, odbyło się spotkanie z zarządcą u Wójta odnośnie przydziału mieszkań 

komunalnych, socjalnych, ale nie padły wnioski z strony mieszkańców o zamianę mieszkań 

 z większego na mniejsze czy tez w gorszym standardzie z niższymi opłatami. 

 

Ad.5 

Informacja o ściągalności opłat za lokale mieszkalne za rok 2022.   
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Omówiła Kierownik Referatu RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, czy omawiane  mieszkania są 

komunalne. 

 

Kierownik Referatu RRG Bogumiła Popkowska  odpowiedziała, że tak. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zapytała, czy lokatorzy mają aktualne umowy podpisane z gminą. 

 

Kierownik Referatu RRG Bogumiła Popkowska odpowiedziała, że gmina nie podpisuje  

umowy, jeżeli mowa o tym największym dłużniku,  to umowa nie jest kontynuowana. Gmina 

ma wyrok  sądu , który orzeka, że należy zapewnić lokal zastępczy tej osobie na lokal 

mniejszy. 

 

Wójt dodał, że gmina dostaje wyrok z sądu, jest teraz bezterminowe korzystanie, a trzeba 

przydzielić lokal socjalny spełanijący określone warunki. Nie dość, ze ktoś jest zadłużony to 

jeszcze my opłacamy jako gmina mu ogrzewanie, wodę, ścieki. Chcąc go przeprowadzić do 

innego lokum należy go wyremontować. Nie można wprowadzić człowieka do lokalu który 

nie jest dostatecznie przygotowany. Dostaje lokal tańszy. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zapytała czy mieszkanie na rogu zalega z opłatami. 

 

Kierownik Referatu RRG Bogumiła Popkowska odpowiedziała, że tam jest umowa 

dzierżawy i nie odnotowano żadnych zaległości. 

 

Radna Krystyna Rajczyk oznajmiła, iż należy też brać pod uwagę to, że są takie sytuacje 

losowe, jakieś nieszczęście mogło się wydarzyć i ktoś przez to zalega z płatnością. 

 

Wójt oznajmił, iż zadłużenia mogą wynikać z różnych powodów, część długów ma swoją 

genezę ileś lat wstecz. To były sytuacje kiedy rodziny nie miały pracy, nie miały żadnych 

źródeł dochodów i nic nie robiły w tym zakresie, aby cokolwiek zmienić. Na chwile obecną 

są to takie kwoty zadłużenia, że ludzie nie są w stanie ich spłacić. 

 

Radna Daria Kaźmierczak zadała pytanie, na jaki czas są podpisywane umowy. 

 

Wójt udzielił odpowiedzi, iż zawiera się umowy na mieszkania komunalne na czas 

nieokreślony, a na mieszkania socjalne na czas określony. 

 

Ad.6 

Stanowisko w sprawie wykonania budżetu gminy za 2022 rok, w tym informacja na temat 

opłat lokalnych, umorzeń podatków ich ściągalności oraz wykonanie budżetu oświaty przez 

poszczególne jednostki.  
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Sprawozdanie wraz z informacją o umorzeniach podatków i ich ściągalności omówił 

Skarbnik oraz przedłożył Radzie uchwałę nr 246/2023 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 24 kwietnia 2023 roku w sprawie wydania 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Santok za 2022 rok wraz z informacją o 

stanie mienia oraz uchwałę nr 360/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 29 maja 2023r. w sprawie wydania opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Santok dotyczącym udzielenia absolutorium Wójtowi. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna Daria Kaźmierczak, Radna Magdalena Rzeczycka-Więckowska Radny Tadeusz 

Boczula. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożone sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula– za 

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad.7 

Stanowisko do uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Santok na lata 2023-

2030 (projekt 4).  

 

Uchwałę omówił Sekretarz Krzysztof Karwatowicz. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 
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1. Tadeusz Boczula– za 

2. Justyna Haliczyn – nieobecna podczas głosowania 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad.8 

Stanowisko do uchwały w sprawie współdziałania celem realizacji Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Gorzowa Wielkopolskiego 

(projekt 5).  

 

Uchwałę omówił Sekretarz Krzysztof Karwatowicz. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula– za 

2. Justyna Haliczyn- za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 
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7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad.9 

Stanowisko do uchwały w sprawie „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Santok na lata 2023-2032 – aktualizacja” (projekt 6).  

 

Uchwałę omówiła  Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula– za 

2. Justyna Haliczyn- za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad.10 

Stanowisko do uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Santok w roku 2023 (projekt 7).  

 

Uchwałę omówiła  Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula– za 

2. Justyna Haliczyn- za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 
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5. Renata Szostak – za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad.11 

Stanowisko do uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Gorzowskiego realizacji zadnia 

pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1351F na odcinku ok. 265 m w miejscowości Stare 

Polichno” (projekt 8).  

 

Uchwałę omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Radny Ireneusz Kucner zadał pytanie, czy to jest miejsce wzdłóż drogi wojewódzkiej jak 

się skręca w dół. 

 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska odpowiedziała, że dołączona jest mapka. 

 

Radna Magdalena Rzeczycka-Więckowska zwróciła się z pytaniem, w jakim zakresie 

gmina  przejmuje przebudowę oraz czy chodzi o koszty wykonania dokumentacji technicznej. 

 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska odpowiedziała, że tak chodzi o koszty 

dokumentacji technicznej. Najpierw musi rozpocząć się etap projektowania aby dostosować tę 

drogę do warunków technicznych jakie obowiązują.  

 

 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula– za 

2. Justyna Haliczyn- za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 
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Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

Ad.12 

Stanowisko do uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Janczewo (projekt 

9).  

 

Uchwałę omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula– za 

2. Justyna Haliczyn- za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad.13 

Stanowisko do uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Płomykowo 

(projekt 10).  

 

Uchwałę omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 
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Radna Renata Szostak zadała pytanie,  czy jest to u góry, gdzie jest ujęcie wody. 

 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska udzieliła odpowiedzi, że tak. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula– za 

2. Justyna Haliczyn- za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad.14 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Santok na lata 2023-2043 (projekt 11).  

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Radna Justyna Haliczyn opuściła posiedzenie (godz. 16.20). Od tego momentu Komisja 

Budżetu i Gospodarki obradowała w 6 osobowym składzie. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula– za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Renata Szostak – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 
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Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad.15 

Stanowisko do uchwały w sprawie przystąpienia rozporządzenia zmian studium 

uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego Gminy Santok w miejscowości Janczewo. 

   

Uchwałę omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Wójt  dodał, że Janczewie jest w tej chwili uchwała o przystąpieniu do planu 

zagospodarowania przestrzennego, jest też studium studium uwarunkowań. Wszystko 

zmieniło się kiedy właściciel działki 222 złożył wniosek o wybudowanie sklepu Biedronka. 

Okazało się, że ta budowa przy ocenie strukturalnej nie może być zrealizowania. Plan 

zakładał, że tam usługi nie mogą mieć większej powierzchni niż 200 metrów. Natomiast w 

studium nie mamy dopuszczenia usług handlowych. Musimy wprowadzić dwutorowy temat 

zmian w studium. Dopiero przyjęcie zmiany studium umożliwi przyjęcie uchwały o zmianie 

planu zagospodarowania przestrzennego. Na dzień dzisiejszy w Janczewie nie może powstać 

żaden większy sklep niż w ramach usługi zabudowy mieszkaniowej. Janczewo, które tak 

dynamicznie się rozwija nie może sobie na to pozwolić, tym bardziej że zwrócili się do nas 

inni przedstawiciele sieci. Wyszliśmy z założenia  z autorem studium i z firmą, która wygrała 

przetarg zagospodarowania przestrzennego dla Janczewa, że powinniśmy wskazać kilka 

takich terenów na obszarze Janczewa zwłaszcza przy komunikowaniu się drogą wojewódzką. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula– za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Renata Szostak – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 
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2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – przeciw 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad.16 

Stanowisko do pisma z dnia 24.04.2023r. EMERIX INVESTMENTS Sp. z o.o. dot. 

transportu dzieci.  

 

Wójt oznajmił, iż  byli w gminie przedstawiciele społeczni z prośbą,  aby uruchomić 

komunikację autobusową z Osiedla Bermudy w kierunku szkoły. Pochylamy się nad tematem 

chcąc go rozwiązać. Generalnie stan prawny i formalny z Osiedla Bermudy do szkoły jest 

mniejszy niż 3 km w związku z tym gmina  formalnie nie ma obowiązku organizowania 

dowozu do szkoły dzieci i młodzieży, zgodnie z przepisami. Na takiej odległości dzieci 

powinny docierać indywidulanie pod opieką rodzica. Z drugiej strony na osiedlu na ul. 

Brzozowej  

o Słonecznej powstaję intensywna zabudowa mieszkaniowa przez co zwiększy się ruch pieszy 

i samochodowy, zwłaszcza z remontami, pracami drogowymi. Dlatego ze względu 

bezpieczeństwa, gmina wyłożyła bardzo duże pieniądze na budowę ścieżki rowerowej wzdłuż 

drogi powiatowej. W tej kadencji oddaliśmy do użytku. Jak było organizowane połączenie  

z Gorzowem w ramach komunikacji publicznej to kierowaliśmy autobusy przez Bermudy. 

Mieszkańcom bardzo zależy na połączeniu autobusowym, gdyż chcą aby ich dzieci miały 

czym dojeżdżać do szkoły. Poproszono o przedstawienie deklaracji rodziców, którzy 

chcieliby by ich dzieci jeździły autobusem. Zadeklarowaliśmy, że przeprowadzimy pełną 

analizę i zobaczymy jakie są nasze możliwości. Mamy umowę z Wojewodą na organizowanie 

transportu publicznego. Ta umowa zawiera określoną ilość linii, kilometrów i kwot. Na tej 

podstawie została zawarta umowa z PKS. Jakakolwiek zmiana w ruchu musi być dokonana z 

Wojewodą i PKS.  

 

Sekretarz Krzysztof Karwatowicz proponuje dwie pary połączeń -  jedna rano i druga 

popołudniowa. Ponadto byłaby osobna utworzona linia, aby nie burzyć innym możliwości 

dojazdu. Byłaby to taka linia utworzona z przystanku Prefadom do Wawrowa. Trwają 

rozmowy  z PKS, czy dwie pary takich busów ze zniżką są w stanie obrobić i taką odpowiedź 

będziemy mieli na przełomie czerwca. Następnie musimy skierować zapytanie do Lubuskiego 

Urzędu Wojewódzkiego, czy możemy dokonać zmian w umowie, która nas wiąże. Jeżeli 

będzie taka możliwość  będzie można takie połączenie uruchomić od 1 września,  a jeżeli nie 

to zawrzemy te rozwiązania  w nowym wniosku od 1 stycznia 2024r.  

 

Radna Krytstyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem,  jaką trasą jeździłby ten autobus. 
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Sekretarz Krzysztof Karwatowicz odpowiedział, że wzdłuż granic miasta z Perfadomu do 

stadionu koło bloków. 

 

Wójt dodał, że z Walczaka do Gminy Santok. 

 

Sekretarz Krzysztof Karwatowicz dodał, że autobus musi gdzieś zawrócić i może zawrócić 

na pętli i rondzie, ale rondo byłoby słabym rozwiązaniem, gdyż uczniowie będą musieli 

wysiadać wzdłuż drogi wojewódzkiej, a może pojechać kawałek dalej i zawrócić przy 

stadionie, wtedy uczniowie będą wsiadać i wysiadać na pierwszym przystanku za rondem. 

 

Wójt oznajmił, iż gmina pracuje nad tym aby wprowadzić dwa połączenia, jedno rano, drugie 

popołudniu i nie zmieniać tego co jest. Będziemy chcieli jak najszybciej ruszyć z tym 

połączeniem, jak nie od 1 września to w przyszłym roku. Trwają rozmowy oraz ustalenie 

rozwiązań technicznych i finansowych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Nowosad zwróciła się z prośba do Wójta, aby 

udzielić pisemnej odpowiedzi wnioskodawcy.   

 

Ad.17 

Wolne wnioski 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z ponownym zapytaniem o mieszkanie na rogu  

w Santoku, a mianowicie do kiedy jest umowa i jaki jest czynsz.  

 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska odpowiedziała, że sprawdzi dokładnie i przekaże 

odpowiedz do najbliższej sesji.  

 

Ad.18 

Zakończenie posiedzenia  

Przewodniczący Komisji w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, zamknął                    

o godzinie 1740 posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki oraz Komisji ds. Społecznych 

 i Oświatowych.  

 

Protokolant             Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych 

 

Joanna Krystosik                           Zbigniew Łukasiewicz 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 

 

                Ireneusz Kucner 

 


